
Pan Henryk Łukaszewicz zwrócił uwagę na następujące problemy: 

- „Coraz więcej uczniów zgłasza problemy natury psychicznej, związane ze zdrowiem 

psychicznym. W pewnym momencie u takiego dziecka konieczna jest obserwacja 

kliniczna. Czy Zarząd Województwa będzie realizował właśnie taki cel społeczny? 

Jest to bardzo istotna kwestia, ponieważ w chwili obecnej nie ma możliwości, aby 

dziecko zostało poddane obserwacji klinicznej w woj. Podlaskim. 

-  Czy planowany jest remont chodnika przy ul. Bielskiej w Hajnówce? 

- Czy Prezes Spółki Wodociągi Podlaskie powinien składać oświadczenie 

majątkowe?” 

  

 


